
ZAPISNIK
s 23. sjednice Gradskog vijeóa Grada Siska odrZane26. kolovoza 2024. godine s poðetkom u
17,00 sati u Centru kreativnih industrija-ClKS, Ulica Stjepana i Antuna Radióa 20 u Sisku na
prvom katu.

Sjednici su bili nazoöni vijeónici: Ðulija Adamovió, Sonja Borió, Bojan Dadasovió-
preds.jednik Gradskog viieóa, Zeliko Ðermanovió, Robert Grubec, MiSa Majkió Vukõevió-
druga potpredsjednica Gradskog vijeóa, Lucija Matkovió, Zvonko Marincelj, Karla Petek,
Filip Pjerobon, Marko Rafaj, Ivica Rendulié, i Zoran Sertió-prvi potpredsjednik Gradskog
vijeéa.

Odsutni vijeónici: Tomislav Kralj, Tomislav Matlekovié, Sanja Miokovió-opravdala
odsutnost, Tihomir Posavec, Ljiljana Slunjski, Dubravka Sebek, Vesna Stengl, Ivica Sipu5 i
Sreóko Telar.

Ostali nazoðni: Kristina Ikió Baniöek-gradonaðelnica Grada Siska, Marko Kriðka-zamjenik
gradonaðelnice, Gordana Karapandía Prica-proðelnica Upravnog odjela za upravne,
imovinsko pravne i opóe poslove, Goran Grgurað-proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje,
kulturu, branitelje i civilno dru5tvo, Nikolina Bijelió-proðelnica Upravnog odjela za prostomo
uredenje i za5titu okoli3a, Deana Petravió Sokol-pomoónica proðelnice Upravnog odjela za
proraöun i financije, Maja Del-Vechio-privremena proðelnica Upravnog odjela za
gospodarstvo i komunalni sustav, Luka Vukelió-direktor trgovaðkog druStva Centar kreativnih
industrija Sisak CIKS d.o.o., Mateo Lonðar-direktor trgovaðkog dru5tva Gospodarenje
otpadom Sisak d.o.o., Goran Gro5-direktor trgovaðkog dru5tva Komunalac Sisak d.o.o., Alen
Ibrahimpa5ió-direktor trgovaðkog dru5tva Gradska groblja Viktorovac d.o.o., Sanja
Mehinovió-direktorica trgovaðkog druStva Sisaðki vodovod d.o.o., Sandra Kramarió-
ravnateljica Djeðjeg vrtiéa Sisak Novi, Lana Sakié-ravnateljica Djeõjeg vrtióa Sisak Stari i
Dubravka Surlan-ravnateljica Narodne knjiZnice i ðitaonice Vlado Gotovac Sisak.

Bojan Dadasovió utvrdio je da je sjednici nazoðno 13 vijeónika, te se mogu donositi
pravovaljane odluke.

Aktualni sat poðeo je u 17 sati i 5 minuta.

1. MiSa Majkió Vukðevió upitala je Nikolinu Bijelió moZe li reói u kojoj fazi su 2 projekta
financirana sredstvima EU za urbani razvoj, tzv. ITU Fond, a radi se o perivoju Viktorovac i
Interpretacij skom centru arheolo5ke baÈtine Segestica-S iscia?

Nikolina Bijelió izvijestila je kako je Grad Sisak osigurao 22 milijuna eura iz mehanizma
Integriranih teritorijalnih ulaganja. Iz tih sredstava bit óe financirano 7 projekata. Sredstva se

ne dodjeljuju direktno veó se dodjeljuju putem natjeðaja na kojem je Grad Sisak jedini
prijavitelj. Trenutno su otvorena 2 natjeé,aja. Jedan natjeõaj otvoren je za rekonstrukciju
perivoja Viktorovac, a drugi nadeðaj otvoren je za rekonstrukciju Interpretacijskog centra
Segestica-Siscia.
Za potrebe nadeðaja potrebno je imati dokumentaciju, tro5kovnike, dozvole, a potrebno je
zadovoljiti stroge kriterije i specifiðne ciljeve natjeõaja koji se odnose na odredbe koje
postavlja ITU mehanizam. Moraju se dokazati u5tede i prikazati pokazatelji i rezultati
projekta.
Natjeðaj za perivoj Viktorovac otvoren je do 6. rujna 2024. godine u vrijednosti sufinanciranja
od 4 milijuna eura.



Projekt za Interpretacijski centar otvoren je danas, a zatvara se 30. rujna 2024. godine.
Sufinanciranje je u iznosu od 4 milijuna eura, a ukupno je potrebno l0 milijuna eurao ali
sredstva od 4 milijuna eura óe biti dovoljna za rad,ove u2024. i2025. godini.
Poðetak radova je odmah po dodjeli sredstava.

Mi5a Majkió Vukðevió izrazila je zadovoljstvo dobivenim odgovorima.

2. Marko Rafaj prvo pitanje postavio je u vezi s izgradnjom dvorane iza obrtniðke Skole. Hoóe
li se dvorana graditi?
Grad Sisak je prije godinu dana financirao asfaltiranje prometnice kroz Jazvenik. Prilikom
izgradnje obilaznice, ostalo je oko 600 do 700 metara starog betonskog puta. Postoji li
moguónost da Grad Sisak financira asfaltiranje tog dijela prometnice?

Vezano uz pitanje realizacije izgradnje dvorane kod obrtniöke 5kole, Gordana Karapandía
Prica objasnila je da su Grad Sisak kao naruðitelj i tvrtka Epsilon gradenje d.o.o. kao
izvr5itelj, jo5 2008. godine, zakljuðili Ugovor o osnivanju i zakupu prava gradenja za projekt
nove sportske dvorane obrtniðke Skole u Sisku, a na temelju Ugovora je Epsilon gradenje
d.o.o. bilo duZno izgraditi vlastitim sredstvima dvoranu u roku od 18 mjeseci od dana

izdavanja pravomoóne dozvole. Nakon zapoðinjanja radova, utvrdeno je da je potrebno
izvr5iti dodatne radove i izraditi dodatne projekte u vidu zaíTite graclevinske jame i uklanjanja
komunalnog otpada koji se nalazio na parceli na kojoj je zapoðela izgradnja objekta. Nakon
toga, 2008. godine zakljuðen je Anex ugovora na temelju kojeg je Grad Sisak trebao provesti
postupak sukladno Zakonu o javnoj nabavi. Nakon toga, uz pristanak obiju ugovornih strana,
pristupilo se izvodenju radova. Nakon Sto su radovi obavljeni, pristupilo se pregovaranju u
pregovaraðkom postupku javne nabave, bez prethodne objave, za predmet nabave Usluga
zakupa na pravo gradenja za projekt financiranja sportske dvorane-ll faza. Temeljem
mi5ljenja Ministarstva gospodarstva iz srpnja 2012. godine, prema kojem nisu ispunjene
zakonske pretpostavke za provedbu takvog postupka, Grad Sisak je u rujnu 2012. godine
donio Odluku o poni5tenju pregovaraðkog postupkajavne nabave bez prethodne objave.
Tvrtka Epsilon gradenje d.o.o. jednostranim dopisom je u sijeðnju 2013. godine raskinula
Ugovor o osnivanju i zakupu i22008. godine, te je u svibnju 2013. godine protiv Grada Siska
podnijela tuZbu radi isplate na iznos od 15.103.093,10 eura na ime vrijednosti obavljenih
radova. S obzirom da je Grad Sisak takav raskid smatrao nezakonitim, u sijeðnju 2017.
godine, Grad Sisak je podnio protutuZbu radi utvrclivanja da je raskid ugovora bez pravnog
uðinka i u tijeku je postupak pred trgovaðkim sudom u Zagrebu, te se oðekuje sazivanje
rasprave.
Vezano uz predmetnu nekretninu, gradonaðelnica je na temelju odluke Gradskog vijeóa Grada
Siska iz listopada 2022. godine zakljuðila ugovor sa Sisaõko-moslavaðkom Zupanijom o

osnivanju prava gradenja na dijelu nekretnine u povr5ini od 1500 ðetvomih metara radi
izgradnje nove zgrade ekonomske Skole. Pravo gradenja je osnovano na 20 godina bez
naknade. Medutim, do danas nemamo saznanja u kojoj fazi jerealizacija izgradnje.

Maja Del-Vechio potvrdila je da je Grad Sisak financirao asfaltiranje prometnice u mjestu
Jazvenik. Kako nismo bili informirani u kojem trenutku óe doói do izgradnje nadvoZnjaka i
sanacije pristupne prometnice prema nadvoZnjaku, a koristile su se sve prometnice pa tako i
prometnica kroz naselje Jazvenik kao alternativni pravac tijekom izvodenja radova na
autocesti, predlaZemo da se 2025. godine ukljuðe sredstva za sanaciju preostalog dijela
prometnice poðetkom sljedeóe godine.
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Marko Rafaj izrazio je zadovoljstvo dobivenim odgovorima.

3. Bojan Dadasovió postavio je 2 pitanja gradonaðelnici

l. U Galdovu je Savska ulica dovrSena do pola, Radniðka ulica do pola, Poljska ulica do pola,
Ulica Brezoviðkog odreda do pola, spajanje Kornatske ulice i Velebitske ulice do pola, Skola
krivnjom HDZ-a do pola. Koji od ovih projekata ée biti dovrSeni ove gocline i u kojem
mjesecu?

2. Sukladno ðlanku 51. Zakona o pred5kolskom odgoju i obrazovanju, u veóini gradova gdje
su HDZ-ovi gradonaðelnici poput Biograda na moru, Slunja, Ludbrega i ostalih, odgajateljice,
kuharice, domari, spremaðice su pokrenuli Strajk zbog uskladivanja plaéa na temelju
navedenog ðlanka koji kognitivno propisuje da se plaóe moraju uskladiti s plaóama u Skolstvu.
Sto Grad Sisak planira poduzeti po tom pitanju ili óe to pitanje rjeSavati neiko drugi kao Sto su
sudske institucije jer imamo najave Strajka?

Kristina Ikió Baniðek objasnila je da je u dnevnom kontaktu s ravnateljicama djeðjih vrtióa i
sindikatima i ne postoje najave o Strajku u sisaõkim vrtióima. Osim odredbe usugla5avanja
koeficijenata zaposlenika u osnovnim Skolama sa zaposlenima u predSkolskim ustanovama,
postoji suprotno mi5ljenje Ustavnog suda da zahtjev za izjednaé,avanjem nije u skladu sa
zakonom, te da netko tko nije osnivað ne moZe odluðivati o plaéama zaposlenih u vrtiéima.
Nama navedeno tumaðenje nije bitno s obzirom da kontinuirano unaprjedujemo materijalna i
sva ostala prava zaposlenih u vrtióima pa óemo opet ove godine poveóati plaóe kao Sto smo to
napravili u prvoj polovici ove godine.

Sto se tiðe drugog pitanja, ni jedan projekt nije napravljen do pola s obzirom da bi to bilo
kaZnjivo veó su projekti napravljeni toðno u onom zahvatu kako je bilo predvicfeno pojedinim
javnim natjeðajem. Radovi u Savskoj ulici óe se odvijati u3 faze. Osim novog asfaltnog sloja,
bit óe izvedeni i radovi na zamjeni infrastrukture kao 5to je vodovod. Bili su tu i nerijeseni
imovinsko pravni odnosi. Za drugu fazu, imovinsko pravni odnosi nisu rije5eni. Sukladno
proraðunu, ako su te ulice bile planirane, tada óemo radove izvesti ove godine.

Bojan Dadasovió istaknuo je da su u Programu odriavanja komunalne infrastrukture u2024.
godini predviclene ulice koje je naveo te je zatraiio pisane odgovore na oba pitanja.

4. Zvonko Marincelj upitao je na kojim lokacijama se grade stambene zgrade temeljem
suradnje i sporazuma APN-a i Grada Siska? Koliko zgrada i stanova na gradskim parcelama
se gradi?
Tko óe odluðivati o kriterijima dodjele tih stanova?

Gordana Karapandía Prica odgovorila je da su u tijeku radovi na nekoliko gradilista u Sisku
Novom i u Sisku Starom na nekretninama koje su na temelju odluka Gradskog vijeóa
prenesene na APN koji je ovla5ten u ime Vlade Republike Hrvatske provoditi izgradnju
v i Sestamben ih zgr ada za privremeno stambeno zbrinj avanj e.
Radi se o sljedeóim lokacijama: jedna zgrada u Ulici Antuna Gustava Mato$a i imat óe
ukupno 19 stanova, u Petrinjskoj ulici grade se dvije zgrade s ukupno 38 stanova, u Ulici
Frana Kr5inióa grade se dvije zgrade s ukupno 38 stanova, u Ulici Miroslava KrleZe gradi se
jedna zgrada s 19 stanova, u Ulici Marina Dúiéa gradi se jednazgradas l9 stanova, te u Ulici
Tina Ujeviéa grade se dvije zgrade s ukupno 38 stanova.
Na spomenutim gradili5tima grade se zgrade s ukupno l7l stanom.
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U pripremi je projektna dokumentacija za izgradnju 3 zgrade i pristupne prometnice u Ulici
Ivana Bakrana. Te 3 zgrade imat óe ukupno 57 stanova. Kada se pribroje prethodno
navedenim stanovima, radi se o ukupno 228 stanova.
Kriterije za dodjelu stanova utvrdit ée Ministarstvo prostornog uredenja, graditeljstva i
drùavne imovine.

Zvonko Marincelj rekao je da nije jasno za5to ministarstvo odretfuje kriterije, a sklopljen je
sporazum izmedu Grada Siska i APN-a.

Gordana Karapandia Prica objasnila je da je Grad Sisak sklopio ugovor s APN-om o
prijenosu prava vlasni5tva, zakljuõeni su ugovori o medusobnim pravima i obvezama izmedu
Grada Siska, APN-a i nadleZnog ministarstva gdje se definiraju sve obveze, a kriterije
utvrduje ministarstvo kao nadleZno tijelo u ime Vlade Republike Hrvatske.

Zvonko Marincelj izrazio je zadovoljstvo dobivenim odgovorima.

5. Karla Petek objasnila je da se njeno prvo pitanje odnosi na nedovoljnu koSnju nasipa obala
rijeka i pojasa uz i,eljezniéku prugu koja prolazi kroz centar Siska. Mogu li se Hrvatske vode i
Hrvatske äeljeznice primorati da preuzmu odgovomost za svoje parcele?
Drugo pitanje vezanoje uz projekt Pump Track poligona pokraj Ciglarske grabe, te rasvjetu
na nasipu od Kupali5taZibel do Mosta Gromova. U kojoj fazi su ti projekti?

Maja Del-Vechio odgovorila je da su Hrvatske vode i Hrvatske Leljeznice odgovorne za
zemlji5ta u svom vlasni5tvu i njegovo odrZavanje. Karakteristiðno kod Hrvatskih voda je da
odrZavaju nasipe i obaloutvrde duZ rijeka pa u svojim programima imaju utvrdenu kosnju
nasipa 3 puta godiSnje.
Mi konstantno urgiramo jer na obaloutvrdama postoje Setnice i pje5aðke staze, ali oni te
radove povjeravaju svojim sluZbama pa ko5nju ne moZe odradivati bilo tko veó izvodaði
odabrani s njihove strane.
Hrvatskim Leljeznicama putem komunalnog redarstva i ostalih sluZbi dostavljamo dopise da
izvr5e odríavanje zemlji5ta pokraj íeljezniéke pruge. Oni moraju odrZavati barem podruðja u
centru grada, ali to nije standard koji mi imamo putem na5eg trgovaðkog dru5tva Komunalac
Sisak.
U tijeku su radovi na Pump Track poligonu. Trenutno su u tijeku radovi izgradnje samog
poligona, definiranja stazai pripreme za asfaltiranje koje óe biti sljedeéi tjedan.
Oðekujemo da bismo poðetkom Skolske godine imali jo5 jedan zabavni park za najmlacle
sugradane. U tijeku je i izvodenje radova na pristupnoj stazi pa bismo spojili Skate park s
poligonom.
Rasvjeta na nasipu je naõelno gotova. Imali smo problem u isporuci svjetiljki. Nedostaje 9
svjetiljki. Svjetiljke su postavljane od Mosta Gromova prema kupali5tu i one rade.
Osvjetljavaju putem senzora koji se pale i gase i ne svijetle cijelu noó veó prilikom aktivacije
senzora na pokrete. Navedenih 9 svjetiljki oðekujemo sredinom rujna.

Karla Petek izrazila je zadovoljstvo dobivenim odgovorima na svoja vijeóniðka pitanja.

6. Ðuliju Adamovió zanimaloje koje vrste radova se toðno izvode u objektu u kojem djeluju
udruge mladih u Sumici i kada se oðekuje zavr5etak radova?
Kada se Si5ðani mogu nadati ponovnim kino predstavama u organizaciji KKV-a?

4



Goran Grgurað odgovorio je da se, Sto se tiðe Skwata, Grad Sisak u suradnji s Udrugom
mladih Grada Siska javio na natjeðaj Sredi5njem drZavnom uredu za mlade i pro5ao na
natjeðaju. Natjeðaj se odnosio na opremanje i obnovu infrastrukture u centrima za mlade.
Vrijednost radova je oko 57 tisuéa eura, a Grad Sisak óe financirati razliku od 38 tisuóa eura.
Ureduju se sanitarni ðvorovi, zamjenjuju se elektroinstalacije, izvode se soboslikarski radovi.
Unutra5njost óe u potpunosti biti obnovljena. Planirano je da se do sredine rujna ti radovi
zavr5e.
Ideja je da od jeseni krenu redovite kino predstave u organizaciji Doma kulture ,,Kristalna
kocka vedrine'.. Mjesto odriavanja kino predstava bio bi Dom Rafinerije nafte Sisak. Dana 6.,
7., i 8. rujna kreóemo s poðetkom kino predstava koje óe biti besplatne. Matineja óe biti u
subotu 7. rujna.

Ðulija Adamovió izrazila je zadovoljstvo dobivenim odgovorima.

7 . Zeljko Ðermanovió upitao je Marka Kriðku u kojoj fazi je rjeðavanje svlaðionica za Udrugu
,,Ladaticeoo Sisak?

Marko Kriðka objasnio je da je u postupku nabava sanitamog kontejnera za njihove potrebe,
sukladno njihovim íeljama. Kontejneri su dostavljeni, potrebno je odraditi pripremu terenaza
njihovo postavljanje, prikljuðenje vode i struje.

Zeljko Ðermanovió izrazio je zadovoljstvo dobivenim odgovorom.

Filip Pjerobon uputio je pitanja Goranu Grguraöu.
Prvo pitanje vezano je uz manifestaciju Kupske noói. Sto moZemo oðekivati u okviru
odräav anja manifestacij e Kupske noói?
Sto moZemo oðekivati zaDanbranitelja grada Siska?

Goran Grgurað utvrdio je da je manifestacija Kupske noói zabavnog, sportskog i glazbenog
karaktera. Tri dana imat óemo izuzetno bogat glazbeni program. Poðetak je 30. kolovoza s

koncertom TBF-a, Sarenih pojava i Pulsom. Istog dana odr1at ée se i Kupska alka. Subota je
centralni dan manifestacije. Osim za odrasle, pripremljen je i program za djecu koji se
odríava u obliku kulturno uliðnog festivala, a u sportskom dijelu odríatee se Sikljada.
Program zavríava u subotu nastupom Josipe Lisac i 33. Oldtimer susretom.
Kod sata óe biti gastronomska ponuda OPG-ova i ostalih izlagaë,a.
Paralelno s ovim programom odvija se i Sisak film festival na Setali5tu Vladimira Nazora.

Filip Pjerobon izrazio je zadovoljstvo dobivenim odgovorom.

Aktualni sat zavr5en j e u 17 sati i 38 minuta.

Bojan Dadasovió predloZio je sljedeóe dopune dnevnog reda:

1. PredlaZe se dopuna dnevnog reda tako da se u toðki 6. iza podtoðke 6.j) dodaju nove
podtoðke k) i l) koje glase:

k) ,,Prijedlog odluke o dodjeli Plakete Marijan Celjak-junak obrane Grada Siska u
Domovinskom ratu Zorici Marini Jandrlió
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l) Prijedlog odluke o dodjeli Plakete Marijan Celjak-junak obrane Grada Siska u
Domovinskom ratu Ðurdici Jurió."

ObrazloZenje:
Do otpreme materijala za sjednicu Gradskog vijeéa nije prikupljena sva dokumentacija
potrebna za pripremu materijal4 te se predlaZe dopuna dnevnog reda.
Materijali za dopune dostavljeni su vijeónicima na stolove.

Prijedlog je usvojen jednoglasno s l3 glasova za.

Bojan Dadasovió rekao je da je predloZio i akt koji se odnosi na pripajanje trgovaðkih
dru5tava Komunalac Sisak i Gradska groblja Viktorovac za koji nije izraclen i dostavljen
materijal. ZatraLio je obja5njenje za5to materijal nije izraden i dostavljen.

Maja Del-Vechio oðitovala se rekav5i da je predsjednik Gradskog vijeóa zahtjev za prethodnu
dopunu dnevnog reda podnio prije tjedan dana. O tako vaZnoj toðki dnevnog reda nismo
uspjeli izraditi materijal za ovv sjednicu Gradskog vijeóa.
Za odluke o spajanju ili pripajanju, odnosno bilo kakvim sliðnim statusnim promjenama
trgovaðkih dru5tava, moraju biti napravljene financijske analize i odrZani sastanci o tome na
koji naðin, u kojem obliku se trgovaðka dru5tva pripajaju, spajaju i Sto se dogada s temeljnim
kapitalima. Za ovu sjednicu Gradskog vijeóa ne bi bila primjerena jedna takva ishitrena
odluka.

Bojan Dadasovió rekao je da se oõituje kao predlagatelj. Ne radi se o ishitrenoj odluci. Rekao
je da su kolega Marko Rafaj i on ðlanovi nadzornih odbora, ta se osobno bavi trgovaðkim
dru5tvima i vrlo dobro mu je poznat postupak spajanja trgovaðkih dru5tava, a radio je preko
20 spajanjatrgovaðkih dru5tava u Republici Hrvatskoj. Prijedlog je utemeljen na financijskim
pokazateljima, ðinjenicama, redovitom poslovanju i ðimbenicima koji utjeðu na to za5to se
predlaZe spajanje.
1. Spajanje se predlaZe izrazloga Sto u trenutku kada je gradsko trgovaðko dru5tvo Gradska
groblja Viktorovac osnovano, grad Sisak imao je daleko veói broj stanovnika nego sada.
2. Ovaj razlog je ekonomske prirode. Dobili bismo ekonomski snaZnije trgovaðko dru5tvo tim
vi5e õto ni veéi gradovi nemaju specijalizirana trgovaðka dru5tva za poslove groblja.
3. Dobit óemo specijalizirano raðunovodstvo, pravnu sluZbu, Sto je dobar poðetak za
r acionalizacij u pos lovanj a c ij e log gradskog sustava.
Smisao odredbe nije kadrovska ðistka veó racionalizacija poslovanja, a s tim se sigurno slaZe i
gradonaðelnica kao ðlanica skup5tina trgovaðkih dru5tava. To bi trebao biti poðetak neðega ðto
óe se kasnije odvijati.
Rekao je da je za danas zatraùio samo da se donese zakljuõak o pokretanju spajanja. To
pokretanje je moglo biti i l. sijeðnja 2026. godine. Nije bitno kada, ali da se ta priõa pokrene
kako bi se na primjeru Grada Siska vidjelo da Zeli provesti ne5to Sto ima smisla, a prvenstveni
razlogje nezadovoljstvo gradana Sto radne skupine u Gradskim grobljima Viktorovac i u
Komunalcu Sisak su nedovoljno brojðano velike pa bismo dobili veéi broj radnih grupa,
specijalizirane poslove, a tim vi5e Sto kolega Marko Rafaj i ja vrlo dobro poznajemo
nedostatke tih trgovaðkih dru5tava. To nije prijedlog lo5ih namjera. To je prijedlog poðetka
novog sustava upravljanja gdje bismo kroz odrecleno razdoblje utvrdili jesmo li napravili
dobru priðu ili lo5u priöu. Ako smo napravili lo5u priðu, uvijek ju moZemo vratiti na staro.

Kristina Ikió Baniðek rekla je da óe se o prijedlogu oõitovati u trenutku kad dobije prijedlog.
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Nitko ne moZe oðekivati od gradskih sluZbi da nam ðitaju misli. Ukoliko tvrdite da postoje
financijski pokazatelji, da postoji praksa i hrpa brojki koje idu tome u prilog, u ðemu je
problem da to niste poslali? Oni to uobliõe na isti naðin na koji su uobliðili materijale za
dodjelu Plakete Marijan Celjak pa da taj materijal uvrstimo u prijedlog dnevnog reda.
Pogotovo je neozbiljnaizjava daéemo nakon 6 mjeseci vidjeti je li to dobar prijedlog pa ako
nije, onda se vraóamo na staro.
Kad smo spajali Vodovod i Vodoopskrbu Sto je bilo logiðno, to je bio postupak koji je trajao
mjesecima.
lzjava da óe se spajanjem 2 trgovaðka dru5tva poveóati broj radnih jedinica ne stoji. Kad
spojite ko5aru s pet kru5aka i koðaru s pet jabuka, nemate 20 kru5aka i jabuka. Neóete imati
veói broj ljudi koji óe raditi ukope, neéete imati veói broj ljudi koji rade ko5nju.
Rekla je da u razgovoru s gradanima ima percepciju da Gradska groblja Viktorovac i
Komunalac Sisak rade izvrsno.

Bojan Dadasovió je rekao da je dostavio nacrt odluke, ali ne u cijelosti, ali je dostavio kako bi
ta odluka trebala izgledati.

2.Predlaie se dopuna dnevnog reda tako da se iza toðke 6. dnevnog reda dodaje nova toðka 7
koja glasi:

7.a) Prijedlog odluke o raskidu ugovora o koncesiji za obavljanje dimnjaðarskih poslova na
podruðju Grada Siska za Dimnjaðarsko podruðje ,,3"

b) Prijedlog odluke o davanju koncesije za obavljanje dimnjaðarskih poslova na podruðju
Grada Siska za Dimnjaðarsko podruðje ,,3".

ObrazloZenje:
Do otpreme materijala za sjednicu Gradskog vijeóa nije prikupljena sva dokumentacija
potrebna za pripremu materijala, te se predlaZe dopuna dnevnog reda.

Materijali su dostavljeni vijeónicima na stolove.

Prijedlog je usvojen jednoglasno s l3 glasova za.

Bojan Dadasovió predloZio je sljedeói

DNEVNI RED
l. Usvajanje zapisnika s 22. sjednice Gradskog vijeóa Grada Siska

2. a) Prijedlog Odluke o izradi izmjene i dopune Prostornog plana uredenja Grada Siska
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniõek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Nikolina Bijelió, proðelnica Upravnog odjela za prostorno uredenje i
za5titu okoli5a

b) Prijedlog Odluke o izradi Urbanistiõkog plana uredenja proizvodno-poslovne zone
"Novo Praðno"
Predlagatelj ica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Nikolina Bijelió, proðelnica Upravnog odjela za prostorno uredenje i
za5titu okoli5a
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c) Prijedlog Odluke o pokretanju postupka stavljanja izvan snage Detaljnog plana uredenja

,,[NA-Zgmajne I"
Predlagatelj ica: Kristina lkió Baniöek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Nikolina Bijelié, proðelnica Upravnog odjela za prostorno uredenje i za5titu

3. Prijedlog odluke o oslobadanju plaóanja komunalnog doprinosa Sisaðke biskupije, Trg
bana Josipa Jelaðióa l, OIB: 73512713698
Predlagatelj ica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj ica: Maja-Del Vechio, privremena proðelnica Upravnog odjela za
gospodarstvo i komunalni sustav

4. a) Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o minimalnim frnancijskim standardima,
kriterijima i mjerilima za financiranje rashoda Javne vatrogasne postrojbe Grada Siska
u2024. godini
Predlagatelj ica: Kristina Ikió Baniöek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana Karapandia Prica, proðelnica Upravnog odjela zaupÍavne,
imovinsko pravne i opée poslove

b) Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o poveóanju iznosa sredstava za frnanciranje
djelatnosti vatrogastva u Gradu Sisku u 2024. godini
Predlagatelj ica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana KarapandLa Prica, proðelnica Upravnog odjela zaupravne,
imovinsko pravne i opóe poslove

5. Prijedlog zakljuðka o primanju naznanje Odluke o sklapanju izvansudske nagodbe s

Opóinom Sunja
Predlagatelj ica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana Karupandía Prica, proöelnica Upravnog odjela zavpravne,
lmovinsko pravne i opóe poslove

6. a) Prijedlog odluke o dodjeli Plakete Marijan Celjak-junak obrane Grada Siska u
Domovinskom ratu Igoru Pejnovióu, natporuðniku
Predlagatelj : Zoran Sertió, predsj ednik Odbora za javna priznanja
Izvjestitelj: Zorun Sertió, predsjednik Odbora za javna priznanja

b) Prijedlog odluke o dodjeli Plakete Marijan Celjak-junak obrane Grada Siska u

Domovinskom ratu Domagoju Marenióu, djelatnom poruðniku
Predlagatelj: Zoran Sertió, predsjednik Odbora za javnapñznanja
Izvjestitelj: Zoran Sertió, predsjednik Odbora za javnapriznanja

c) Prijedlog odluke o dodjeli Plakete Marijan Celjak-junak obrane Grada Siska u

Domovinskom ratu Nikoli Krizmanióu, poruðniku
Predlagatelj : Zoran Sertió, predsj ednik Odbora za iav na priznanja
Izvj estitelj : Zor an Sertió, predsj edn ik Odbora za iav na priznanja

d) Prijedlog odluke o dodjeli Plakete Marijan Celjak-junak obrane Grada Siska u
Domovinskom ratu Vladi Be5iéu, pripadniku 57. SAMB-a,,Marijan Celjak"
Predlagatelj: Zoran Sertió, predsjednik Odbora za javnapriznanja
Izvjestitelj: Zoran Sertió, predsjednik Odbora za javnapriznanja
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e) Prijedlog odluke o dodjeli Plakete Marijan Celjak-junak obrane Grada Siska u
Domovinskom ratu Bori Hrvojióu, djelatnom poruðniku
Predlagatelj : Zoran Sertié, predsj ednik Odbora za javna priznanja
Izvjestitelj: Zorun Sertió, predsjednik Odbora za javnapriznanja

f) Prijedlog odluke o dodjeli Plakete Marijan Celjak-junak obrane Grada Siska u
Domovinskom ratu Mladenku Cekovióu, djelatnom natporuðniku
Predlagatelj: Zoran Sertió, predsjednik Odbora za javna priznanja
Izvjestitelj: Zoran Sertió, predsjednik Odbora za javnapÅznanja

g) Prijedlog odluke o dodjeli Plakete Marijan Celjak-junak obrane Grada Siska u
Domovinskom ratu Darku Jurkoviéu, policajcu-specij alcu
Predlagatelj : Zoran Sertió, predsjednik Odbora za javna priznanja
Izvj estitelj : Zoran Sert ió, predsj edn ik Odbora za jav na priznanja

h) Prijedlog odluke o dodjeli Plakete Marijan Celjak-junak obrane Grada Siska u
Domovinskom ratu ZeIjku Begióu, zapovjedniku voda
Predlagatelj : Zoran Sertió, predsjednik Odbora za javna priznanja
Izvjestitelj: Zoran Sertié, predsjednik Odbora za javnapriznanja

i) Prijedlog odluke o dodjeli Plakete Marijan Celjak-junak obrane Grada Siska u
Domovinskom ratu Zeljku Kaurióu, pripadniku Specijalne jedinice policije,,OSA"
Predlagatelj: Zoran Sertió, predsjednik Odbora za javnapúznanja
Izvjestitelj: Zoran Sertió, predsjednik Odbora za javnapriznanja

j) Prijedlog odluke o dodjeli Plakete Marijan Celjak-junak obrane Grada Siska u
Domovinskom ratu lvanu Malincu-posthumno, pripadniku Specijalne jedinice policije
,,osA"
Predlagatelj ; Zoran Sertié, predsj ednik Odbora za javna priznanja
Izvjestitelj: Zoran Sertió, predsjednik Odbora za javnapriznanja

k) Prijedlog odluke o dodjeli Plakete Marijan Celjak-junak obrane Grada Siska u
Domovinskom ratu Zorici Marini Jandrlió
Predlagatelj: Bojan Dadasovió, predsjednik Gradskog vijeóa Grada Siska
Izvjestitelj: Bojan Dadasovió, predsjednik Gradskog vijeóa Grada Siska

l) Prijedlog odluke o dodjeli Plakete Marijan Celjak-junak obrane Grada Siska u
Domovinskom ratu Ðurdici Jurió
Predlagatelj: Bojan Dadasovió, predsjednik Gradskog vijeóa Grada Siska
Izvjestitelj: Bojan Dadasovió, predsjednik Gradskog vijeéa Grada Siska

7. a) Prijedlog odluke o raskidu ugovora o koncesiji za obavljanje dimnjaðarskih poslova na
podruðju Grada Siska za Dimnjaðarsko podruðje ,,3"
Predlagateljica: Kristina Ikié Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Maja-Del Vechio, privremena proðelnica Upravnog odjela za
gospodarstvo i komunalni sustav
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b) Prijedlog odluke o davanju koncesije za obavljanje dimnjaðarskih poslova na podruðju
Grada Siska za Dimnjaðarsko podruðje ,,3".
Predlagateljica: Kristina Ikié Baniõek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Maja-Del Vechio, privremena proðelnica Upravnog odjela za
gospodarstvo i komunalni sustav

Dnevni red usvojenjejednoglasno s l3 glasova za.

TOðKA 1.

Zapisnik s 22. sjednice Gradskog vijeóa Grada Siska usvojen je jednoglasno bez primjedbi.

TOðKA 2.
Nakon objedinjenog usmenog obrazloíenja Nikoline Bijelié po svim podtoðkama,

a) Jednoglasno s 13 glasovaza, donesenaje

ODLUKA
o izradi izmjene i dopune Prostornog plana ureilenja Grada Siska

b) S 12 glasova za, I glasom protiv Bojana Dadasovióa i ni5ta glasova suzdrZanih, donesena
je

ODLUKA
o izradi Urbanistiðkog plana uretlenja proizvodno-poslovne zone "Novo Praõno"

c) S l2 glasova za,1 glasom protiv Bojana Dadasovióa i ni5ta glasova suzdrZanih, donesena je

ODLUKA
o pokretanju postupka stavljanja izvan snage Detaljnog plana uredenja

,,INA-Zgmajne 166

TOðKA 3.
Nakon uvodnog usmenog obrazloíenja Maje Del-Vechio, Bojan Dadasovió utvrdio je kako je
prije dvije sjednice Gradskog vijeóa na dnevnom redu bio Prijedlog zakljuðka o odbijanju
zahtjeva Sisaðko-moslavaðke Zupanije za oslobatlanje od plaé,anja komunalnog doprinosa
Jodnog ljeõiliSta. Koji je razlog oslobatlanja u ovom sluðaju vjerskog objekta, od oslobadanja
Jodnog? Kojim zakonom je propisan javni interes u ovom sluðaju, a kojim u ovom sluðaju.

Maja Del-Vechio objasnila je da je Gradsko vijeóe Grada Siska donijelo odluku kojom
obveznika moZe osloboditi plaóanja komunalnog doprinosa u cijelosti ako gradi gradevine za
vjerske potrebe, gradevine od javnog interesa ili interesa zaGrad Sisak.
Biskupija je podnijela zahtjev za oslobaclanje plaéanja komunalnog doprinosa za izgradnju
crkve sa zvonikom u Odri. SlaZemo se da je to objekt za vjerske svrhe.
Sisaðko-moslavaðka Lupanija je na navedenoj sjednici podnijela zahtjev za oslobactanje
plaóanja komunalnog doprinosa objekta koji se nadovezuje na Jodno, odnosno na dio koji se
radi kao ljeðili5te s bazenima, a u zahtjevu su naveli da óe se obavljati komercijalna djelatnost.

Bojan Dadasovió rekao je da je navedena i zdravstvena djelatnost socijalne prirode. Hoóete
reói da Gradsko vijeée odluðuje Sto óe odabrati? Kako je to moguóe? Znaéi,lijeðenje noge
nije javni interes, aodlazak u crkvu jeste iako ito podrZavam.
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S I I glasova za, jednim glasom protiv, Marka Rafaja i jednim glasom suzdrZanim Bojana
Dadasovié4 donesenaje

ODLUKA
o oslobatlanju plaéanja komunalnog doprinosa Sisaõke biskupije, Trg bana Josipa

Jelaðiéa I, OIB: 73512713698

TOCKA 4.
Nakon uvodnog usmenog obrazloíenja Gordane Karupandía Prica po obje podtoðke,

a) S 12 glasova za, niÉta glasova protiv i I glasom suzdrZanim, Bojana Dadasovióa, donesena
je

ODLUKA
o izmjeni Odluke o minimalnim financijskim standardima,

kriterijima i mjerilima za financiranje rashoda Javne vatrogasne postrojbe Grada Siska
u2024. godini

Prije glasovanja o ovoj podtoðki sjednicu je napustio vijeónik Marko Rafaj pa je u
odluðivanju sudjelovalo I 2 vijeónika.

b) S I I glasova za, niÉta glasova protiv i 1 glasom suzdrZanim, Bojana Dadasovióa donesena
je

ODLUKA
o izmjeni Odluke o poveóanju iznosa sredstava za financiranje djetatnosti vatrogasfva u

Gradu Sisku u2024. godini

TOCKA 5.

U ovoj toðki dnevnog reda u odluðivanju nije sudjelovao vijeónik Marko Rafaj pa je u
odluðivanju sudjelovalo 1 2 vijeónika.

Bojan Dadasovió zatraiio je prvog predsjednika Zorana Sertióa vodenje sjednice kod ove
toðke dnevnog reda.

Zoran Sertió zakazao je pauzv u l8 sati i 3 minute

Za vrijeme pavze odríanaje zajedniõka sjednica Odbora za statutamo pravna pitanja koji je
razmatrao sve usvojene dopune dnevnog reda u sastavu: Bojan Dadasovió, Filip Pjerobon,
Marko Rafaj i Zeljko Ðermanovió, Odbora za javna priznanja koji je razmafiào usvojene
dopune dnevnog reda koje se odnose na podtoðke 6. k) i6 l) u sastavu: Zorun Sertió, Zeljko
Ðermanovió, Bojan Dadasovió i Lucija Matkovió i Odbora za financije i gospodarenje
imovinom Grada Siska koji je razmatrao dopunjenu i usvojenu toðku 7. a) i b) u sastavu:
Ivica Rendulió, Sonja Borió, Zvonko Marincelj i Robert Grubec.

Õlanovi Odbora za statutamo pravna pitanja i Odbora za javna piznanjajednoglasno su dali
pozitivno mi5ljenje na podtoðku 6. k) Prijedlog odluke o dodjeli Plakete Marijan Celjak-junak
obrane Grada Siska u Domovinskom ratu Zorici Marini Jandrlié, azapodtoéku 6. l) Prijedlog
odluke o dodjeli Plakete Marijan Celjak-junak obrane Grada Siska u Domovinskom ratu
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Ðurdici Jurié glasovao je Bojan Dadasovió, ni5ta glasova suzdrùanih i tri glasa protiv, Zorana
Sertióa, äeljka Ðermanoviéa i Lucije Matkovié, te se utvrduje da Odbor za javnapriznanja
nije dao pozitivno mi5ljenje na Prijedlog odluke o dodjeli Plakete Marijan Celjak-junak
obrane Grada Siska u Domovinskom ratu Ðurdici Jurió.

Õlanovi Odbora za statutarno pravna pitanja i ðlanovi Odbora za financije i gospodarenje
imovinom jednoglasno su dali pozitivno mi5ljenje na Prijedlog odluke o raskiclt¡ ugovora o
koncesiji za obavljanje dimnjaðarskih poslova na podruðju Grada Siska za Dimnjaðarsko
podruðje ,,3" i Prijedlog odluke o davanju koncesije za obavljanje dimnjaðarskih poslova na
podruðju Grada Siska za Dimnjaðarsko podruðje ,,3".

Pauza je zavr5ena u l8 sati i 20 minuta.

Nakon pauze sjednicom je predsjedavao predsjednik Gradskog vijeóa Bojan Dadasovió koji je
utvrdio da je sjednici nazoðno l2 vijeénika, te se mogu donositi pravovaljane odluke.
U odluðivanju nije sudjelovao vijeénik Marko Rafaj.

Nakon uvodnog usmenog obrazloäenja Gordane Karapandía Prica, Bojan Dadasovió rekao je
da mu uopóe nije jasan pravni temelj ove odluke kao i svrha odluke, te je zatraLio objaSnjenje
i rekao da je Gradsko vijeóe o tome veó glasovalo.

Gordana Karapandía Prica objasnila je da Gradsko vijeóe Grada Siska o tome nije glasovalo.
Odluka koju je Gradsko vijeóe donijelo bila je da bi Grad Sisak stekao 7/100 dijelova
suvlasniðkog udjela Opóine Sunja u objektu u Zaostrogu, a Opéina Sunja ima l5l100
suvlasniðkog udjela Sto znaði da bi Grad Sisak stekao manje suvlasniðkog udjela u tom
trenutku. Takav je bio stav Grada Siska, medutim Opéina Sunja na to nije pristala. Sad Grad
Sisak stjeðe cijeli suvlasniðki udio, a Opóina Sunja namirit ée cijeli postupak koji je
pravomoóno okonðan presudom Visokog trgovaðkog suda.

Bojan Dadasovió rekaoje da u prethodnom obja5njenju nije izreëenapravna osnova.

S 11 glasova za, ni5ta glasova protiv i jednim glasom suzdrZanim, Bojana Dadasovióa,
donesen je

ZAKLJUðAK
o primanju na znanje Odluke o sklapanju izvansudske nagodbe s Opéinom Sunja

TOðKA 6.
U ovoj toðki dnevnog reda sjednici je pristupio vijeónik Marko Rafaj, te je u odluöivanju
sudjelovalo I 3 vijeónika.

Nakon uvodnog usmenog obrazloLenja Zorana Sertiéa, Bojan Dadasovió j e u vezi s toðkom 6.
l) rekao da je gospodaJurió dobro poznata u braniteljskim krugovima. Njezin ratni put je od
1991. do 1995. godine. Vijeónicima je dostavljen prijedlog krovne Zupanijske organizacije
kojim se Ðurclica Jurió predlaZe za dodjelu Plakete.

Zoran Sertié rekao je da iz prijedloga za dodjelu plakete Ðurdici Jurió nije razvidan njezin
ratni put.

a) Jednoglasno s l3 glasova za, donesenaje

t2



ODLUKA
o dodjeli Plakete Marijan Celjak-junak obrane Grada Siska u Domovinskom ratu Igoru

Pejnovióu, natporuðniku

b) Jednoglasno s l3 glasovaza, donesenaje

ODLUKA
o dodjeli Plakete Marijan Celjak-junak obrane Grada Siska u Domovinskom ratu

Domagoju Marenióu, djelatnom poruõniku

c) Jednoglasno s l3 glasovaza, donesenaje

ODLUKA
o dodjeli Plakete Marijan Celjak-junak obrane Grada Siska u Domovinskom ratu

Nikoli Krizmaniéu, poruðniku

d) Jednoglasno s l3 glasova za, donesenaje

ODLUKA
o dodjeli Plakete Marijan Celjak-junak obrane Grada Siska u Domovinskom ratu Vladi

Be5iéu, pripadniku 57. SAMB-a,,Marijan Celjakoo

e) Jednoglasno s l3 glasovaza, donesenaje

ODLUKA
o dodjeli Plakete Marijan Celjak-junak obrane Grada Siska u Domovinskom ratu Bori

Hrvojióu, djelatnom poruõniku

f) Jednoglasno s l3 glasova za, donesenaje

ODLUKA
o dodjeli Plakete Marijan Celjak-junak obrane Grada Siska u Domovinskom ratu

Mladenku Cekovióu, djelatnom natporuðniku

g) Jednoglasno s 13 glasovaza, donesenaje

ODLUKA
o dodjeli Plakete Marijan Celjak-junak obrane Grada Siska u Domovinskom ratu

Darku Jurkovióuo policajcu-specijatcu

h) Jednoglasno s 13 glasova za, donesenaje

ODLUKA
o dodjeli Plakete Marijan Celjak-junak obrane Grada Siska u Domovinskom ratu

Zeljku Begiéu, zapovjedniku voda
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i) Jednoglasno s l3 glasovaza, donesenaje

ODLUKA
o dodjeli Plakete Marijan Celjak-junak obrane Grada Siska u Domovinskom ratu

Zeljku Kauriéu, pripadniku Specijalne jedinice poticije ,,OSA*

j) Jednoglasno s l3 glasovaza, donesenaje

ODLUKA
o dodjeli Plakete Marijan Celjak-junak obrane Grada Siska u Domovinskom ratu Ivanu

Malincu-posthumno, pripadniku Specijalne jedinice policije,'OSA*

k) Jednoglasno s l3 glasovaza, donesenaje

ODLUKA
o dodjeli Plakete Marijan Celjak-junak obrane Grada Siska u Domovinskom ratu

Zorici Marini Jandrlié

l) S obzirom da je za ovu podtoðku glasovao Bojan Dadasovié, l0 vijeónika je glasovalo
protiv, a 2 vijeónika su bila suzdríana, Marko Rafaj i Tomislav Grubec, utvrtluje se da nije
donesena Odluka o dodjeli Plakete Marijan Celjak-junak obrane Grada Siska u
Domovinskom ratu Ðurdici Jurié.

Bojan Dadasovió zatraíio je da se zapisniðki utvrdi kako je dostavio svu dokumentaciju
vezanù uz Prijedlog odluke o dodjeli Plakete Marijan Celjak-junak obrane Grada Siska u
Domovinskom ratu Ðurtfici Jurió.

TOCKA 7.
Nakon uvodnog usmenog obrazloíenja Maje Del-Vechio,

a) Jednoglasno s 13 glasova za, donesenaje

ODLUKA
o raskidu ugovora o koncesiji za obavljanje dimnjaõarskih poslova na podruõju Grada

Siska za Dimnjaõarsko podruðje o,3oo

b) Jednoglasno s l3 glasova za, donesenaje

ODLUKA
o davanju koncesije za obavljanje dimnjaðarskih poslova na podruðju Grada Siska za

Dim njaõarsko pod ruõje o,3ro

23. sjednica Gradskog vijeóa Grada Siska zavr5ena je u l8 sati i 30 minuta.

ZAPISNIðAR PROCELNICA PREDSJEDNIK

Gordana KarapandZa PricaSilvio
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